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学科、专业 
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学位 级别
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研 究 生 院
Graduate School
研究生学位论文选题报告的要求
一、硕士生的选题报告内容应包括文献综述、选题意义、研究内容、研究方案，论文工作量的估计、工作条件，预期达到的水平，存在的问题及拟采取的解决措施。
二、博士生的选题报告内容应包括文献综述、选题背景及其意义、研究内容、研究特色、工作难点、预期成果及其可能的创新点。
三、选题报告会应以学术活动的方式公开进行。
四、正式开题之前，研究生应在广泛阅读中、外文资料的基础上，深入了解拟选课题的国内外研究动态，把握所选课题的目的、意义和预期结果，明确课题工作的设想、方法和研究路径。
五、研究生在规定的时间内，写出选题报告初稿，经指导教师审阅同意后，由指导教师安排选题报告时间。选题报告未通过者，重新开题，若第二次选题报告仍通不过者，则按有关规定终止学籍。
六、选题报告不能按期完成者，应及时向研究生院培养处提出延期申请。
七、本表可以打印或用钢笔认真填写，若不够填写时，可另加附页。

Requirements for the Dissertation Title Selection Report
1. The Dissertation Title Selection Report for Master Degrees should include the Literature Review, the Meaning of the Title Selection, the Research Contents, the Research Plan, Workload Estimation, Working Conditions, the Goal to Achieve, Problems Existing as well as the Measures to Take.
2. The Dissertation Title Selection Report for PhD Degrees should include Literature Review, Background and Meaning of the Selection, Research Contents, Characteristics of the Research, Difficulties, Goals to Achieve and possible Innovations.
3. The Report should be made in public as academic activities.
4. Before starting the title, graduates should, based on the extensive reading through the literature both in Chinese and in foreign languages, have a deep command of the research tendency home and abroad,. They must have a clear mind of the aim, meaning and foreseen results, research assumption, methods and approaches.
5. Graduates should finish the draft report within the required time, and then the supervisor after having checked the report, organizes time to make the report. Those who fail to pass the report have to reopen a title. If it can not be passed for a second time, the studentship will be stopped. 
6. Those who can not finish the report on time should forward application to the Graduate School to extend the duration.
7. The form should be filled out in pen or printed. If the pages are not enough, extra pages can be attached.

	论文题目
Dissertation Title
	

	论文类型
(在有关项目下作记号√)
Dissertation Type
(Put a tick √ under relevant item)
	基础研究
Fundamental Research
	应用研究
Application Research
	工程技术
Engineering Technology
	跨学科研究
Research Cross Discipline

	
	
	
	
	

	研究生在进行选题报告、听取意见后，整理成文（不少于3500字）。
After the report and comments, make the records up to an article.(no less than 3500 words)

	

	

	

	指导教师意见
Supervisor’s Comments
	




               指导教师（签名）：                       年   月   日
                              Supervisor（sign）：                                   Y      M     D

	学院意见
Comments of the School
	





               学院负责人（签章）：                       年   月   日
                                  Dean（Sign）：                                  Y      M     D

	研究生院
复核时间
Approved Time at Graduate School
	





 
     复核人（签章）：                        年    月   日
                       Person in Charge（Sign）：                                   Y       M     D

	备注
Reservation
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